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Akadēmiskā sektora pozīcija par situāciju jomā 

Baiba Bela (LU, Latvijas Sociologu asociācija): 

o Vērš uzmanību, ka politiskā līmenī ilgtspējīgas attīstības  vīzija ir piezemēta, taču ir 

skaidrs, ka realitāte ir izaicinošāka.  

o Uzsver augstskolu infrastruktūras pielāgošanas nepieciešamību ilgtspējas virzienā, 

piemēram, nodrošinot studentiem, mācībspēkiem velosipēdu novietnes u.tml. 

o Augstskolām praktiski jāprezentē ilgtspējīgas attīstības principi – infrastruktūra, 

kursi u.tml. 

o Vērš uzmanību, ka akadēmiskajai videi un universitātēm būtu aktīvāk jāiesaistās 

ilgtspējības jautājumu akcentēšanā, min piemērus, ka LU ir tikai 8 kursi, kas vērsti 

uz ilgtspēju. 

o Akcentē nepieciešamību palielināt finansējumu zinātnei un uzsver, ka Latvijā 

zinātne līdz šim finansēta zem tās iztikas minimuma, kā arī uzsver šādas situācijas 

ilgtermiņa negatīvo ietekmi.  

o Īpaši uzsver zinātņu nozaru nesabalansētu finansēšanu – īpaši pārāk zemu finansēta 

humanitārā un sociālo zinātņu joma. 

o Uzsver, ka ekonomiskā izaugsme ir būtiska, taču uzmanība jāvērš arī uz zinātnes 

attīstību. 

o Vērš uzmanību uz NVO iesaistes nepieciešamību. 

 


